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Primera visita institucional de Paco Molina a l'Autoritat Portuària de València 

EL SECRETARI GENERAL DE CCOO-PV MOSTRA EL SEU SUPORT A LA ZAL DE VALÈNCIA 

 

València, 27 de juliol de 2016.- El secretari general de Comissions Obreres del País 

Valenciá ha mantingut hui la seua primera trobada institucional amb el president de l'Autoritat 

Portuària de València, Aurelio Martínez, i amb el director general de la institució, Francesc 

Sánchez. En la reunió també han estat presents Juan Cruz, secretari de la Federació de Serveis a 

la Ciutadania; Josep Miquel Peris, coordinador del sector del mar; i Pedro Suarez, representant de 

CCOO en l’APV i president del Comitè d'empresa.  

Durant la trobada, el secretari general de CCOO-PV ha destacat la importància estratègica de 

Valenciaport per a l'economia valenciana i ha mostrat el seu suport a la ZAL del port de València, 

a la qual ha qualificat com “un projecte il·lusionant i necessari per al creixement i consolidació 

d'una infraestructura que aporta el 2% del PIB de la comunitat”. En aquesta mateixa línia, el 

president de l’APV, Aurelio Martínez ha subratllat que “el port mai ha sigut una fi en si mateix sinó 

un instrument al servei de l'economia, la societat i les pimes valencianes. Precisament, la ZAL és 

una de les àrees on més es va a evidenciar els beneficis que el port pot aportar a la ciutat i als 

seus barris més pròxims, especialment, en matèria d'ocupació”.  

Així mateix, Paco Molina també s'ha mostrat alineat amb l'estratègia de l'Autoritat Portuària de 

València d'incrementar la seua àrea d'influència en altres territoris com Aragó i ha denunciat la 

“falta d'infraestructures de la Comunitat Valenciana que redunda en un minvament de la 

competitivitat del nostre teixit econòmic”. En aquest sentit, el secretari general de CCOO-PV ha 

instat a la Generalitat Valenciana a “establir un mapa logístic del país valencià, un pla que 

considerem fonamental i inajornable per a definir el paper que ha de jugar la logística en el 

desenvolupament de la nostra economia”. 

En el transcurs de la trobada, CCOO-PV ha mostrat la seua preocupació per la possible 
afecció de les fusions d'empreses marítimes (principalment navilieres i consignataries) a 
l'ocupació en la comunitat portuària valenciana. Igualment, Paco Molina també ha 
traslladat la seua inquietud per la situació de l'estiba en el port de València. Segons ha 
destacat el secretari general d'aquest sindicat, “en CCOO-PV estem plenament 
compromesos amb la solució d'aquest conflicte, esperem que hi haja una solució a curt 
termini que permeta equilibrar les necessitats de totes les part implicades”. No obstant 
açò, Paco Molina també ha reclamat “una resolució global al tema de l'estiba ja que no 
és un tema estrictament valencià sinó que afecta a tots els recintes del sistema portuari 
espanyol”. 


